
Z á p i s 
z jednání OV Horní Hradiště č. 06/2023 

ze dne 11. 10. 2023 
 

Přítomni:     Jaroslav BOUDA, Miroslav HYNEK, Pavel KOLÁŘ, Bc. Tomáš KOUBA, Jiří SLACH, 
  Petr ŘÍHA, Václav ŠIML, Viliam Unatinský, Roman VAŇOUREK 
 
Omluveni: x  
 
Hosté:  x 
 

PROJEDNÁVANÉ ZÁLEŽITOSTI 

 
1. Plnění úkolů z minulých jednání: 

 

Oprava prvků dětského hřiště – probíhá 

Dokončení podkladu pod kontejnerové stání naproti OD – probíhá 

Obnova nátěru na pergole ve sportovním areálu – odloženo na jaro 2024 

 

2. Rozpočet 2023 – stav k 30. 9. 2023 
 

- příděl z města Plasy 300.000,- Kč + převod z roku 2022 11.401,- Kč = 311.401,- Kč 

- předloženo čerpání rozpočtu k 30. 9. 2023 + výpočet odhadu čerpání do konce roku  

- čerpání:  střecha pergola    220.526,- Kč – zaplaceno  

 dokončení přístavby – práce Píša         13.200,- Kč – vystavena objednávka 

 dokončení přístavby – ostatní mat.         8.799,- Kč – odhad (čerpáno 7.826,- Kč)  

 osazení vánočního stromu a jabloně     35.700,- Kč – nab. Blecha (dotace 60-100%)  

 úklid skládky, cesta do Kališť           5.000,- Kč – odhad DPP 

 rekonstrukce hostince          92.451,- Kč – odhad (čerpáno 33.793,- Kč) 

 celkem za rok 2023                   375.676,- Kč 

 

Po předložených výpočtech bule letošní rozpočet z důvodu nutnosti dokončení 

rozdělaných akcí překročen o cca 65.000,- Kč s tím, že ke konci roku bude podána žádost 

o dotaci na výsadbu vánočního stromu a okrasné jabloně. 

Překročení rozpočtu s předstihem projednáno s I. místostarostou města – bude řešeno 

krácením rozpočtu na rok 2024 nebo zápůjčkou fin. prostředků z jiného OV. 

 

 

3. Přístavba kulturního domu 

 

- venkovní práce – osazení obrubníku, položení dlažby – probíhá 

- osazeny okapy, natřeny palubky – montáž palubek zajistí OV svépomocí 

- je potřeba ještě dokončit napojení okapových svodů do kanalizace – zajistí OV svépomocí 

- dle projektu je potřeba namontovat nehořlavé Cetris desky na podbití severní strany krovu – 

nákup bude zajištěn za hotové v některém z hobby marketů – zajistí T. Kouba  

- se stavebním technikem bude projednána kolaudace, zaměření a odkup pozemku od 

Plzeňského kraje – zajistí T. Kouba 

 

 



4. Rekonstrukce vnitřních prostorů hostince 

 

- SDK strop, sokl pod kamna, světla, příprava na klimatizaci – SPLNĚNO  

- po jednání s vedením města možno provést vymalování na náklady OV – SPLNĚNO  

- rekonstrukce podlahové krytiny včetně přechodových lišt a soklů - SPLNĚNO 

- dodatečně OV schvaluje nabídky na elektropráce (V. Šiml – 12.805,07 Kč) a materiál na 

rekonstrukci (Stavebniny Plasy – 7.077,33 Kč) – objednávky již vystaveny 

- akce ukončena 9. října 2023 

 

5. Stromy u rybníka, vánoční strom, jabloň 

 

- pokácení lípy a ořezání vrby u zastávky BUS – práce probíhají postupně v rámci výcviku 

HZS 

- náhradní výsadba za ulomenou jabloň a osazení nového vánočního stromu – předložena 

nabídka p. Blechy – OV s nabídkou souhlasí, jako vánoční strom vybral jedli o velikosti cca 

300-350 cm – prosíme město o vystavení objednávky, celková cena za oba stromy do 

40.000,- Kč (Jan Blecha, Pražská 166, 331 44 Kožlany, IČO: 722 448 44, email: 

blecha.jan@email.cz) 

- výsadba bude provedena dle domluvy s dodavatelem začátkem listopadu tak, aby se stihl 

strom ozdobit do slavnostního rozsvícení, které se koná v pátek 24. listopadu 

- předseda OV projednal s radním města p. Pfeiferem podání žádosti o dotaci  

 

6. Vodovod v obci 

 

- stále čekáme na zpracování projektu ochranných pásem 

- dokončeny veškeré zemní práce po výměně vodovodního řadu na zahradě p. Kepky a p. Koči 

- posouzení stavu vodojemu odbornou firmou – zodpovídá P. Říha 

- předsedou OV předloženy průběžné náklady na vodu za rok 2023 vč. odhadu čerpání do 

konce roku 

- cena vody – po předložení přehledu čerpání za období 01-09/2023 a předběžné kalkulace na 

rok 2024 navrhuje OV Horní Hradiště cenu vody na rok 2024 ve výši 27,- Kč/m3 včetně DPH  

- navržená cena vody bude ještě projednána na veřejném jednání a poté bude doporučena ke 

schválení zastupitelstvu města 

- předseda OV pověřen, aby oslovil další firmy ohledně nabídky na úpravnu vody ve vodojemu 

(situace ohledně množství manganu je konstantní, ale již po několika letech jsou problémy 

s odečty vodoměrů) – OV má zájem toto řešit tak, aby voda byla do budoucna bez výjimky 

pitná 

 

7.  Oprava komunikace pod hospodou, zrcadlo, zastávky BUS 

 

- na žádost stavebního technika vyznačeny zástupci OV vybrané úseky k opravě, čekáme na 

realizaci opravy  

- zrcadlo – projektant nedoporučil žádat o umístění zrcadla PČR z důvodu, že přístavba 

hostince již byla povolena s tím, že rozhledové podmínky jsou dostačující  

- oprava rozdrcených krajnic u zastávek BUS – v řešení  

- oprava výplně zastávky směrem na Plasy – řešení projednáno s p. Průšou 

 

8. Různé, ostatní drobné záležitosti 

 

- zbytek dovezeného obrusu, který je u antukového hřiště bude použit na zpevnění cesty do 

„Kališť“ – provede OV svépomocí (naložení, rozvoz a úprava – J. Hynek, P. Frýdl - DPP) 

- zhutnění provedou po domluvě TS Plasy – zajistí T. Kouba 



- po kontrole z odboru ŽP je potřeba zavřenou skládku pod obcí vyklidit úplně – zemina bude 

rozhrnuta do prostoru skládky, zbytek obrusu bude použit na rekonstrukci cesty do „Kališť“, 

uložený štěrk na výspravu obecních cest – OV zajistí svépomocí do konce roku 

- informace od p. Grosse ohledně záměru fi. CETIN (instalace optické sítě po obci) – OV 

zaujme k tomuto bodu stanovisko poté, co dle domluvy obdrží bližší informace o chystaném 

projektu 

- nabídka radního pana Pfeifera ohledně dotace na realizaci polních cest vzniklých po 

pozemkových úpravách včetně výsadby zeleně – v úvahu připadá nově vzniklá cesta z ulice 

pod hospodou k Radějovu a dále směrem na Žebnici (vyjma části, která je již naprojektována 

SPÚ) – dotační titul zahrnuje výsadbu včetně 3 leté následné péče (výchovný řez a případné 

znovu vysazení neuchyceného stromu) – OV má zájem o případnou realizaci – předseda OV 

pověřen jednáním s p. Pfeiferem 

- veřejné jednání OV 10. 11. 2023, zač. 19:00 – program a pozvánky zajistí T. Kouba, tisk a 

roznos pozvánek zajistí R. Vaňourek, vedení jednání se ujme J. Slach, občerstvení hostů bude 

zajištěno po dohodě s SDH H. Hradiště 

 

 

 

- na žádost města Plasy OV Horní Hradiště předkládá návrh rozpočtu na rok 2024 následovně: 

 

  1) Rekonstrukce fasády hostince – 130.000,- Kč 

  2) Nákup a instalace klimatizační jednotky do hostince – 90.000,- Kč 

  3) Drobné akce – kontejnerové stání, schody hřiště, případně rekonstrukce pomníku 

       padlých – 35.000,- Kč 

 

          V návrhu rozpočtu je již zohledněno překročení rozpočtu v roce 2023. 

 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Bc. Tomáš Kouba 

             předseda OV                                                                                                                                      


